
Spletni video prenos Državljanskega foruma "Pravice migrantskih delavcev v EU", Ljubljana, 23.4.2010

Arhiv spletne klepetalnice, ki je potekala ob spletnem video prenosu Državljanskega foruma
"Pravice migrantskih delavcev v EU
" 
z evropskimi poslanci mag. Tanjo Fajon (S&D/SD), Jelkom Kacinom (ALDE/LDS) in Zoranom
Thalerjem (S&D/SD). Socialni center Rog, Ljubljana, 23.4.2010
.

      
    -  Sreda, 21. april 2010 13:34       Moderator       Spletni video prenos in moderirana
klepetalnica Državljanskega foruma "Pravice migrantskih delavcev v EU" bosta omogočena v
petek, 23. aprila od 19.00 dalje. Lepo vabljeni, da na spletnem forumu
http://www.evropske-razprave.si/vprasanja-ljubljana-rog posredujete vprašanja za razpravo že
sedaj.   
    -  Petek, 23. april 2010 17:57     Simon     Lep večerni pozdrav iz Socialnega centra Rog v
Ljubljani.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:02     Vojko Kogej     Je res, da EU v svojih dokumentih načrtuje
prihod približno 50 milijonov migrantov v prihodnjih 10 letih?   
    -  Petek, 23. april 2010 18:02     Simon     Pozdravljeni Vojko. Hvala za prvo vprašanje.  
    -  Petek, 23. april 2010 18:03     Simon     Razprava se bo začela v kratkem. Udeleženci so
že zbrani v prostoru, čakamo še evropske poslance.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:04     Mitar     Slika je super. Zvok tudi.  
    -  Petek, 23. april 2010 18:05     Simon     Hvala Mitar. Naj povem, da današji spletni video
prenos in klepetalnica potekata prek odprtega brezžičnega omrežja wlan Ljubljana
http://wlan-lj.net   
    -  Petek, 23. april 2010 18:09     Vojko Kogej     Pravkar se je (pri meni) poslabšala jakost
zvoka.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:12     Simon     @Vojko Zvok je bil začasno izključen. Sedaj je
zopet vključen.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:12     Vojko Kogej     V ponedeljek smo v istem prostoru poslušali
zanimivo predavanje o Univerzalnem temeljnem dohodku (UTD. Predavateljica in raziskovalka
UTD dr. Valerija Korošec   
    -  Petek, 23. april 2010 18:13     Simon     Razprava se bo sedaj pričela. Evropski poslanci
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so že v razpravni dvorani.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:15     Simon     Začenjamo...  
    -  Petek, 23. april 2010 18:15     Simon     Pozdravljeni in dobrodošli v spletni klepetalnici
Državljanskega foruma Pravice migrantskih delavcev v EU, ki ga bomo skupaj spremljali v živo
prek spleta.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:15     Simon     Moje ime je Simon Delakorda in bom v naslednji
uri skupaj z vami spremljal in moderiral današnji zelo zanimiv in predvsem aktualen dogodek.
 
    -  Petek, 23. april 2010 18:15     Simon     Današnjo razpravo sta organizirala Informacijska
pisarna Evropskega parlamenta za Slovenijo in Za in proti, Zavod za kulturo dialoga v
sodelovanju s Socialnim centrom Rog. Spletni video prenos in klepetalnico omogočata Inštitut
za elektronsko participacijo in Studio 12.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:17     Simon     Govorca današnje razprave sta evropska
poslanka Tanja Fajon in evropski poslanec Zoran Thaler.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:17     Vojko Kogej     ...nas je prijetno presenetila z rezultatom, da
bi bil UTD v višini 300 EUR mogoč že zgolj s preureditvijo sedanjih transferjev. Od 68 bi lahko
zamenjal 16 transferjev. Pri 7 milijardah bi zmanjkalo samo še 600 milijonov EUR!Bi jih lahko
dala EU Sloveniji za zagon pilotskega projekta UTD za Evropo? Sprašujem, ker vidim da sta
prišla že prva 2 evropska poslanca, za katera vem, da se zanimata za UTD, oz. ga podpirata.
Lepo vaju pozdravljam, Tanja Fajon in Zoran Thaler!   
    -  Petek, 23. april 2010 18:17     Simon     Evropski poslanec Jelko Kacin se bo razpravi
pridružil nekoliko kasneje.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:18     Simon     Tema današnje razprave so Pravice migrantskih
delavcev v EU. Prvi del razprave bo namenjen položaju in problematiki migrantskih delavcev v
Sloveniji, ki je članica EU.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:19     Simon     Razprava bo namenjena predvsem odgovarjanju
evropskih poslancev na vprašanja udeležencev razprave v živo in prek spleta.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:20     Simon     Zato vljudno vabljeni, da prek spletne klepetalnice
posredujete vaša vprašanja. Do sedaj so bila posredovana tri vprašanja.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:20     Vojko Kogej     Tako je, Simon. Zato želim omeniti le še to,
da smo v ponedeljek slišali tudi to, da migrantski delavci ne bi mogli dobiti UTD, ker bi bil ta
verjetno vezan na državljanstvo...:-(   
    -  Petek, 23. april 2010 18:23     Simon     Uvodni predstavitvi bosta podala Dino in Nisad,
delavca, ki sta na lastni koži izkusila problematiko migrantskih delavcev v Sloveniji.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:23     Samo Novak     Živijo, Simon!  
    -  Petek, 23. april 2010 18:24     Simon     Pozdravljen Samo!  
    -  Petek, 23. april 2010 18:24     Samo Novak     Tokrat na žalost zaradi bolezni samo preko
spleta...vprašanje še pride! :)   
    -  Petek, 23. april 2010 18:25     Simon     Super. Hvala. Želim ti čim hitrejše okrevanje :-)  
    -  Petek, 23. april 2010 18:27     Simon     V uvodnem delu razprave je bilo izpostavljenih kar
nekaj primerov kršenja pravic migrantskih delavcev kot so zastrahovanja s strani delodajalcev,
neizplačevanje zasluženega dohodka, deložacije iz samskih domov itd.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:29     Simon     Razpravi se je pridružil tudi evropski poslanec
Jelko Kacin.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:30     Simon     Sedaj bo potekal prvi krog vprašanj s strani
občinstva.   
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    -  Petek, 23. april 2010 18:41     Simon     Arthur, ki je prišel iz Kazahstana, je skozi svojo
življenjsko zgodbo predstavil tudi problem azilantov delavcev, ki se soočajo s kriminalno
obravnavo, nezaupanjem, diskriminacijo, izgonom iz države, težavami s pridobivanjem delovnih
viz, omejenim pretokom delovne sile znotraj EU itd.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:43     Simon     Evropski poslanci bodo sedaj spregovorili o
migracijskih politiki EU in načinih reševanja v uvodu predstavljenih življenjskih zgodb.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:44     Simon     Tanja Fajon: Na tem področju so glavni
odločevalci nacionalne države, katerih vlade pa trenutno v EU v večini desne.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:45     Simon     Tanja Fajon: Zaradi tega se zunanje meje EU
zapirajo. Rešitev je v samoorganizaciji migrantskih delavcev. Pristojnosti Evropskega
parlamenta so omejene, ta problematika tudi na dnevnem redu parlamenta.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:46     Simon     ...tudi ni na dnevnem redu parlamenta.  
    -  Petek, 23. april 2010 18:50     Simon     Zoran Thaler: "Nocoj sem se prišel sem učit".  
    -  Petek, 23. april 2010 18:53     Simon     Zoran Thaler: Problem migrantskih delavcev
zahteva močnejši aganžma sindikat, varuha človekovi pravic in mediji. Slednja sta v Sloveniji
pomembno že pomembno prispevala k odmevnosti problematike.   
    -  Petek, 23. april 2010 18:56     Simon     Dogodka se je v Socialnem centru Rog udeležilo
okoli 50 ljudi.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:01     Simon     Jelko Kacin: Bruseljski pogled ne bo pomagal
reševati problematike migrantskih delavcev.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:03     Vojko Kogej     Zoran Thaler se zavzema za "temeljni
državljanski dohodek", kot je rekel, za vse, tudi za migrante. Očitno misli na univerzalni temeljni
dohodek (UTD), kot se je že uveljavilo imenovanje takšnega sistema (Thalerjev izraz ni
najboljši, ker že z imenom kaže, kdo bi ga dobil in kdo ne - (ne)državljani). "Univerzalnost" v
imenu UTD odpira možnost, da ga dobijo vsi. Resda UTD nekateri pogojujejo s plačevanjem
davkov, drugi pa ne.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:04     Simon     Da, v tem primeru bi bil bolj koristen Univerzalni
temeljni dohodek (UTD).   
    -  Petek, 23. april 2010 19:05     Simon     Jelko Kacin: Problematika migrantskih delavcev
dokazuje, da Slovenija ni pravna država.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:06     Simon     V drugem delu razprave bom evropskim
poslancem posredoval vprašanje g. Vojka Kogelja, ki je bilo podano prek spletne klepetalnice in
g. Igorja Požarja, ki je bilo posredovano prek spletnega foruma.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:09     Vojko Kogej     Pravzaprav sem zastavil 2 vprašanji.;)  
    -  Petek, 23. april 2010 19:09     Simon     Na tretje vprašanje, ki je bilo prav tako
posredovano prek spletnega foruma in se je nanašalo na konkretne aktivnosti evropskih
poslancev glede spoštovanja pravic migrantskih delavcev, je deloma odgovorila Tanja Fajon, ki
je pojasnila, da Evropski parlament nima dovolj pristojnosti na tem področju ter da je ta tema
podrojena v primerjavo z gospodarsko in finančno krizo na dnevnem redu parlamenta.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:11     Simon     @Vojko, lahko prosim še enkrat zapišete vaše
drugo vprašanje? Ga bom tudi skušal posredovati.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:13     Samo Novak     Zdi se, da Evropska unija s sprejemanjem
nove zakonodaje, ki natančno določa pogoje za vstop visokokvalificirane delovne sile iz tretjih
držav (t.i. direktiva o Modri karti) ločuje med tistimi migranti, ki so zaželeni in tistimi, ki niso... Kaj
menijo prisotni evropski poslanci o tem? Skupnih standardov za sprejemanje nekvalificiranih in
kvalificiranih delavcev iz tretjih držav države članice namreč nimajo!   
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    -  Petek, 23. april 2010 19:14     Vojko Kogej     V ponedeljek smo v istem prostoru poslušali
zanimivo predavanje o Univerzalnem temeljnem dohodku (UTD. Predavateljica in raziskovalka
UTD dr. Valerija Korošec, ki raziskuje UTD na Umarju, nas je prijetno presenetila z rezultatom,
da bi bil UTD v višini 300 EUR mogoč že zgolj s preureditvijo sedanjih transferjev! Pri približno 7
milijardah EUR, potrebnih za uvedbo UTD, bi zmanjkalo samo še 600 milijonov EUR!
Vprašanje: Bi jih lahko dala Sloveniji Evropska unija za zagon pilotskega projek   
    -  Petek, 23. april 2010 19:17     Simon     Evropskim poslancem je bilo posredovano prvo
vprašanje g. Vojka in vprašanje g. Igorja.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:18     Vojko Kogej     To je bilo moje 2. vprašanje (nekoliko sem
ga še izboljšal in prilagodil glede na situacijo).   
    -  Petek, 23. april 2010 19:19     Simon     Hvala Vojko. Upam, da bom lahko posredoval
skupaj s Samovim vprašanjem.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:23     Simon     Razpravo prek spleta trenutno spremlja 18 ljudi.  
    -  Petek, 23. april 2010 19:24     Vojko Kogej     Mislim, da bi bila informacija v prvem delu
vprašanja vsem posebej zanimiva...;) Pri zadnjem stavku vprašanja je v zadnji besedi "požrlo"
zadnji 2 črki: projek(ta).   
    -  Petek, 23. april 2010 19:27     Vojko Kogej     Zaenkrat še nisem opazil niti odgovora na
moje prvo vprašanje...   
    -  Petek, 23. april 2010 19:28     Simon     @ Vojko Jelko Kacin sedaj odgovarja na vaše
vprašanje.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:30     Simon     Jelko Kacin sedaj odgovarja na vprašanje g.
Igorja.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:33     Vojko Kogej     OK, hvala Simon. Držim pesti, da bi bilo na
vrsti tudi moje 2. vprašanje.;)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:35     Simon     @Vojko Razprava se bo predvidoma zaključila ob
21.00. Podanih je bilo kar nekaj vprašanj. Bom skušal priti do mikrofona :-)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:37     Vojko Kogej     Vem , da bosta vprašanja vesela najmanj 2
od treh gostov (Thaler, Fajon).;)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:38     Simon     Tanja Fajon tudi odgovarja na vprašanje g. Igorja
Požarja, ki je bilo posredovano prek spletnega foruma.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:42     Simon     Video prenos spremlja 21 gledalcev.  
    -  Petek, 23. april 2010 19:42     Vojko Kogej     Rekordno doslej.  
    -  Petek, 23. april 2010 19:42     Samo Novak     Aha...vidim, da se je ga. Fajon že malo
dotaknila mojega vprašanja...:)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:43     Simon     Tanja Fajon je v svojem odgovoru izpostavila tudi
t.i. Modro karto, ki jo je v svojem vprašanju izpostavil Samo.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:44     Simon     Aha, Samo - vidim, da si pozorno spremljal Tanjin
odgovor :-)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:45     Vojko Kogej     Simon, o prenosu sem obvestil tudi
posameznike na Facebooku. ;)   
    -  Petek, 23. april 2010 19:45     Simon     Hvala Vojko. Število gledalcev je res nekoliko
narastlo v zadnjem delu.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:46     Vojko Kogej     Samo še 14 minut do 21.00...  
    -  Petek, 23. april 2010 19:46     Samo Novak     Aha, Anna mi je speljala vprašanje :)  
    -  Petek, 23. april 2010 19:47     Simon     Vojko, se strinjate, da vaše vprašanje posredujem
prek e-pošte evropskim poslancem? V primeru, da bo zmanjkalo časa?   
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    -  Petek, 23. april 2010 19:48     Simon     Vprašanje lahko objavim na spletnem forumu, da
bo javno in zraven odgovore poslancev prek e-pošte.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:48     Vojko Kogej     Škoda je, da ga ne slišijo vsi, ker ravno
široko informiranje o UTD približuje čas, ko UTD bo...   
    -  Petek, 23. april 2010 19:52     Simon     @Samo, Tanja ni neposredno odgovorila na tvoje
vprašanje - želiš, da ga objavim na forumu in posredujem prek e-pošte poslancev v odgovor?
 
    -  Petek, 23. april 2010 19:54     Simon     @Vojko, če damo vprašanje na forum, ga bo
lahko prebralo več ljudi kot tudi bralo odgovore poslancev.   
    -  Petek, 23. april 2010 19:54     Vojko Kogej     Kaj pa oboje? :)  
    -  Petek, 23. april 2010 19:56     Vojko Kogej     Še 4 minute...  
    -  Petek, 23. april 2010 20:01     Samo Novak     Če lahko, prosim posreduj še moje
vprašanje Simon, ja.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:01     Simon     Moderatorka razprave Aigul Hakimova je povzela
ključne teme današnjega pogovora: 1. Problem deportacije delavcev iz držav članic 2. Problem
strukturne prekvalifikacije migrantskih delavcev na nižja delovna mesta in 3. Problem
aparthaida - nelegalnega dela ljudi v EU, ki ga države članice EU nočejo legalizirati.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:02     Simon     Samo, Jelko Kacin odgovarja v zvezi z Modro
karto.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:02     Samo Novak     Pozorno poslušam :)  
    -  Petek, 23. april 2010 20:10     Simon     Razprava je zaključena - nadaljevala se bo kratek
čas še v neformalnem duhu.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:10     Simon     Hvala vsem za spremljanje razprave prek spleta in
za posredovanej vprašanj.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:12     Simon     Žal vseh nisem uspel posredovati v razpravo.
Prosim, da neposredovana vprašanja posreduje na elektronsko naslov
info@evropske-razprave.si   
    -  Petek, 23. april 2010 20:13     Simon     Objavljena bodo na spletnem forumu Evropske
razprave www.evropske-razprave.si in poslana evropskim poslancem Tanji Fajon, Zoranu
Thalerju in Jelku Kacinu.   
    -  Petek, 23. april 2010 20:13     Simon     Odgovori bodo objavljeni na forumu.  
    -  Ponedeljek, 26. april 2010 06:42     Simon Delako     Spletni video prenos in moderirana
klepetalnica Državljanskega foruma "Pravice migrantskih delavcev v EU", ki je potekal v
Socialnem centru Rog v Ljubljani, sta se zaključila v petek, 23. aprila 2010 ob 21.05.   
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